
l NT ER PELACJA/ZAPYTAN l E 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Ra d y M i a s t a K ę d z i e r z y n -K o ź I e 

w dniu 26.09.2019 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z otrzymaną odpowiedzią na interpelację o sygnaturze C.R. 702 1.217.2019 proszę 
, .' 

o odpowiedź na pytania: 

- dlaczego w 2018 i 2019 roku nie przetworzono ani jednej tony śm ieci wielkogabarytowych 

- jakie środki na ten cel zostałY zabudżetowane oraz dlaczego ich nie wydatkowano 

- jakim cudem na składowisku znajduje się l 914 ton śmieci tej frakcji skoro z lat 2018-20 19 

pOWilIDO ich być ponad 5 000 ton a nie przetworzono ani tony 

- dlaczego okłamano nas na komisji i sesji że pryzma śmieci tych frakcji która to się paliła 

przyjechała w ciągu 2-3 dni przed pożarem a na udostępni~nych zdjęciach widać że 5 dni 

przed pożarem pryzma ta już cała była 

- dlaczego okłamano nas że nie możemy utylizować tych śmieci wi ęcej ponieważ mamy 

roczny limit i pozwolenie na 2 000 ton a w ciągu 2 ostatnich lat nie przetworzono ani tony 

- dlaczego okłamano nas że po pryzmie nie jeździ żaden c i ężki sprzęt a w odpowiedzi pisze 

że pryzma była zagęszczana 

- na jakim etapie jest wniosek o zwiększeni e możliwości przetworzenia tych odpadów i o jaką' 

i lość wnioskuje Czysty Region 

- czy są jużjakieś zalecenia pokontrolne lub wycena szkód po pożarze 

- czy z tytułu pożaru na składowisko odpadów nałożono jakieś kary 

- dlaczego pomimo prośby we wniosku o nagrania udostępniono mi tylko zdjęcia 
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